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Abstract (en)
[origin: US5182999A] The invention concerns a sewing machine having a sewing-material feeder to advance the material being sewn in a step-
wise manner and having furthermore a drive shaft pivoting to-and-fro in order to intermittently move the sewing-material feeder in the direction of
advance of the material being sewn. The drive shaft includes a radially projecting drive crank connected by a linkbar of corresponding length to an
output crank pivotably supported on a sleeve to pivot about an axis parallel to the drive shaft. The sleeve is rotatably supported on an output shaft
cooperating with the sewing-material feeder and can be rotated by means of a stitch-length adjustment device. The output shaft is also parallel to
the drive shaft and is driven by the output crank through a transmission provided on the sleeve. By this arrangement, a high compactness and a very
advantageous force transmission between drive and output shafts can be achieved.

Abstract (de)
Nähmaschine mit einem Nähgutschieber (7, 8) für den schrittweisen Nähgutvorschub und mit einer hin- und herschwenkbaren Antriebswelle (10)
zur intermittierenden Bewegung des Nähgutschiebers (7, 8) in der Nähgutvorschubrichtung (30), welche eine radial abstehende Antriebskurbel (32)
aufweist, die durch einen Lenker (34) gleicher Länge mit einer an einem Träger (36) um eine zur Antriebswelle (10) parallele Achse (41) schwenkbar
gelagerten Abtriebskurbel (35) verbunden ist. Der Träger (36) ist auf einer mit dem Nähgutschieber (7, 8) zusammenwirkenden Abtriebswelle
(11) drehbar gelagert und mittels einer Stichlängeneinstellvorrichtung (33) verstellbar. Die Abtriebswelle (11) erstreckt sich ebenfalls parallel zur
Antriebswelle (10) und wird von der Abtriebskurbel (35) über ein Getriebe (37) mitgenommen, womit der Träger (36) versehen ist. Es lassen sich
eine sehr kompakte Bauweise und eine sehr günstige Kraftübertragung zwischen Antriebswelle (10) und Abtriebswelle (11) erzielen. <IMAGE>
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